

Recommended Use: A factor in the maintenance of good health, normal development and maintenance of bones, cartilage, teeth and gums, and supports wound healing.

Medicinal Ingredients: Each 1/2 teaspoon contains:
Vitamin C (The Right C[®] sodium ascorbate) 2 g

Non-medicinal Ingredients: Riboperine[®] (*Beta vulgaris*, ribose, glycine).

Recommended Dose (adults): Take half (1/2) teaspoon daily or as directed by a health care practitioner.

Keep at room temperature in a dry dark place. Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection. Do not use if seal is broken or missing.

This product contains natural ingredients that may change colour over time. This is expected and does not affect the quality of the product.



201-01

Only available from health care professionals. Seulement disponible via un professionnel de la santé.

The Right-C[®] is a registered trademark of The C Group, Inc.



The Right C

With Co-Factor Riboperine[®]
Avec le co-facteur Riboperine[®]

100 GRAMS POWDER/
GRAMMES POUFRE



NPN 80006311

Usage : Facteur important pour le maintien d'une bonne santé, développement normal et le maintien des os, cartilages, dents et gencive et soutien la cicatrisation.

Ingrédients médicinaux : Chaque 1/2 cuillère à thé contient:
Vitamine C (The Right C[®] ascorbate de sodium) 2 g

Ingrédients non-médicinaux : Riboperine[®] (*Beta vulgaris*, ribose, glycine).

Posologie (adultes) : Prendre 1/2 cuillère à thé par jour ou selon les indications d'un professionnel de la santé.

Conserver dans un endroit sec et sombre et dans une température ambiante. Garder hors de la portée des enfants. Sceau de sécurité pour votre protection. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant.

Ce produit contient des ingrédients naturels qui peuvent changer de couleur avec le temps. Ceci est normal et n'affecte pas la qualité du produit.

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.
102-3738 North Fraser Way,
Burnaby, BC, V5G 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: